

Terms & Condition of StoreFriendly x The Club (Promotion of Eastern 2/F)

1. 此推廣只適用於儲存易迷你倉葵涌東方 2/F 分店新客戶
2. 由 2019 年 7 月 1 日至 2019 年 9 月 30 日期間, 租用迷你倉及預繳最高消費的首 10 名客戶, 將獲台北來回機票一套 (需以儲存易送贈之 5,000 Club 積分兌換)
3. 機票獎賞以推廣期內的迷你倉合約之預繳金額計算, 其他按金、購買配件之金額將不獲計算
4. 得獎者須為 The Club 會員或兌換機票前完成 The Club 會員登記
5. 機票獎賞並不包括各機場稅項、徵費、燃油附加費及服務費
6. 得獎者必須為機票乘客, 不可轉讓或轉售
7. 儲存易會以電郵/電話通知得獎者有關禮品及相關禮品條款及細則; 得獎者必須根據禮品條款所指定的方式及期限內領取禮品, 逾期作廢, 儲存易及 The Club 不會負上任何責任或作出任何形式的補償及/或賠償
8. Club 積分由 The Club 提供並受 The Club 之條款及細則約束 (www.theclub.com.hk/tnc)。詳情請致電 The Club 服務熱線 183 3000。如有任何爭議, 儲存易迷你倉將保留最終決定權

1. This promotion is only valid for 2/F Eastern Kwai Chung Brunch in Store Friendly
2. The promotion is available from July 1, 2019 to September 30, 2019, Top 10 who rent storage unit with highest prepayments will win a set of round trip economy air tickets to Taipei (have to be redeemed by 5000 club points from Store Friendly)
3. Air Tickets will only be awarded by storage prepayments in promotional period, excluded the deposit and purchasing payments
4. Winner must be the club member or register to be the club member before redeeming the flight
5. The Prize does not include airport taxes, levies, fuel surcharge or service charges
6. The Winner have to be the passenger of the air ticket
7. Store Friendly will notify Winners by email/telephone about the arrangement of Prizes and the relevant terms and conditions applicable to the Prize(s). The Prize shall be collected by Winners in accordance with the mean(s) and within the collection period as specified in the Prize Terms, failing which it shall be forfeited. The Club and Store Friendly shall not be responsible for any liability or any form of compensation or damages
8. Clubpoints are offered by The Club and governed by the terms and conditions of The Club (www.theclub.com.hk/tnc). For more details, please call The Club's service hotline at 183 3000
9. In case of any dispute, the decision of Store Friendly Self Storage Group shall be final.